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خوروش:

توسعه صادرات معادن و صنایع معدنی،مهمترین هدف کمیسیون معادن در سال 97 خواهد
بود /باطله های معادن به محصولات با ارزش افزوده تبدیل شود

رییس کمیسیون معادن و صنایع معدنی اتاق بازرگانی اصفهان گفت:توسعه صادرات معادن و صنایع معدنی ، مهمترین

هدف کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان در سال 97 خواهد بود.

احمد خوروش در جلسه پایان سال کمیسیون در تالار هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان گفت:در شرایط رکود اقتصادی کنونی ،صادرات تنها راه روشن ماندن چراغ تولید است

و از این رو کمیسیون با برگزاری پاویون در نمایشگاه های داخلی و خارجی به دنبال توسعه بازار فعالان معدنی است.

وی تصریح کرد:معادن و صنایع معدنی استان اصفهان دارای ظرفیت برای صادرات به تمام کشورهاست و باید از این ظرفیت نهایت بهره برداری شود .

وی حضور پایون اتاق بازرگانی اصفهان در نمایشگاه ورونا 2017 را موفق و هدفمند دانست و گفت:کمیسیون برای نمایشگاه ورونا 2018 برنامه ریزی برای حضور 10 شرکت

تولیدکننده و فرآوری در قالب پاویون انجام داده است.

پایون اتاق بازرگانی اصفهان در نمایشگاه های سنگ ورونا و کرارا ایتالیا 2018

شهریار شعبانی دیر کمیسیون معادن اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه گفت:رویکرد کمیسیون طی دو سال گذشته برای توسعه بازار فعالان معدنی است و از این رو تفاهم نامه

ای با اتحادیه اروپا برای سرمایه گذاری 7 میلیون یورویی در استان اصفهان به امضا رسید.

وی افزود:بر اساس این تفاهم نامه در بخش اول سرمایه گذاری 2 میلیون یورو در ایجاد انستیتو آموزش صنعت سنگ هزینه می شود.

وی اضافه کرد:در مرحله دوم و سوم این سرمایه گذاری در بخش به روز شدن ماشین آلات واحدهای سنگ بری و صادرات به بازارهای هدف صورت می گیرد.

شعبانی بازارعمان را فرصتی برای فعالان معدنی دانست و گفت:در راستای توسعه بازار فعالان معدنی در سال 97 عمان به عنوان یکی از بازارهای هدف صادراتی استان مورد توجه

قرار می گیرد.

وی حضور در نمایشگاه سنگ کرارا ایتالیا را یکی دیگر از برنامه های کمیسیون در سال آینده برشمرد و گفت:نمایشگاه کرارا Carrara دومین نمایشگاه تخصصی سنگ ایتالیا است

و نقش مهمی در معرفی سنگ های ساختمانی دارد.

80 درصد تخلفات معدن کاران به دلیل ناآشنایی با قوانین است

داریوش سعیدی معاون حفاظت و امور اراضی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان در این جلسه گفت:بیش از 90 درصد تخلفات در عرصه های منابع طبیعی به

دلیل عدم آشنایی معدن کاران است و کمیسیون معادن اتاق می تواند نقش مهمی در بالا بردن سطح آگاهی معدن کاران داشته باشد.

باطله های معدن نخاله نیستند

وی با اشاره به ظرفیت اقتصادی باطله های معادن گفت:باطله نخاله نیست که باید معدوم شود بلکه می توان در بخش های دیگر از جمله معابر شهرها استفاده کرد.

وی خاطر نشان کرد:فعالان معدن می توانند از باطله های معدن در بازسازی معادن و همچنین محصولات با ارزش افزوده تولید کنند.

کامران سیامکی مسوول کمیته کانی های غیرفلزی کمیسیون در این جلسه گفت: تشکیل کنسرسیوم فعالان معدن برای باریت و برگزاری نشست های تخصصی برای کاربری های

جدید سیمان از جمله فعالیت های این کمیته در سال 96 بوده است .

محمد یوسف صدیقی مسوول کمیته سنگ های تزیینی و صنایع وابسته کمیسیون در این جلسه گفت:واحدهای سنگ بری در شرایط رکود با به روز کردن ماشین آلات و ارتقا

تکنولوژی تلاش می کنند در بازارهای خارجی حضور پیدا کنند.
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